
Besluitenlijst Commissievergadering Samenleving en Bestuur
Datum 13 februari 2020
Toelichting Aanwezig: M. van Bergen (voorzitter); R. Wouters (commissiegriffier); S. Zeegers 

(SP); E. Troost-de Wit (Jong Uden); S. Willems (Jong Uden); M. Klijs (Gewoon Uden); 
T. Daanen (Gewoon Uden); M. van Gils (D66); G. Schönfeld (D66)*; M. Geurts 
(PvdA)*; T, Kardol (UdenPlus); A. Thenu (UdenPlus)*; E. Alofs-van den Boogaard 
(CDA); J. Minten (CDA); J. Hens (VVD–Leefbaar Uden); V. Smits (VVD-Leefbaar Uden); 
H. Hellegers(portefeuillehouder); M. Prinssen (portefeuillehouder); G. van Heeswijk 
portefeuillehouder); 
*burgerleden.
Deze vergadering is volledig na te luisteren via https://channel.royalcast.com/uden 

1 Opening en mededelingen
De voorzitter opent de vergadering en heet allen aanwezigen welkom.
Er is bericht van verhindering van de leden: I. Tros (PvdA); M. van den Bosch (CDA);
T. Thenu (UdenPlus); M. Kappé-Borrèl (GroenLinks)
De fractie van GroenLinks is deze commissievergadering niet vertegenwoordigd.

2 Vaststelling agenda
De commissie wordt gevraagd de concept agenda vast te stellen.
Besluit
De raadscommissie stelt de agenda ongewijzigd vast.
Toelichting
Op voorstel van mevrouw Alofs  - Van den Boogaard stemt de commissie in om 
agendapunt 8.c zelfstandig te bespreken en niet te betrekken bij agendapunt 6.c.
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld met dien verstande dat de agendapunten 
8.a en 8.b gelijktijdig worden behandeld.

Uit inventarisatie blijkt dat er geen vragen of opmerkingen zijn bij agendapunt 7.e. 
Het betreffende advies wordt als hamerstuk geagendeerd in de raadsvergadering van 
5 maart a.s.

3 Vaststelling conceptbesluitenlijst commissievergadering SB d.d. 9 januari 2020
De commissie wordt gevraagd de conceptbesluitenlijst vast te stellen.
Besluit
De raadscommissie stelt de besluitenlijst ongewijzigd vast.

https://channel.royalcast.com/uden
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4 Openstaande toezeggingen en openstaande moties
De lijsten zijn ter informatie bijgevoegd.
Toelichting
De raadscommissie neemt kennis van de openstaande toezeggingen en openstaande 
moties. Geen van de toezeggingen of moties zijn in termijn overschreden.

Op vraag van de fractie van D66 geeft portefeuillehouder Prinssen een toelichting op 
de stand van zaken met betrekking tot motie iBabs ID-nr. 115 'Toekomst 
wijkvertegenwoordiging'. Portefeuillehouder Prinssen meldt de commissie dat er 
vooralsnog geen wijzigingen gaan plaatsvinden voor wat betreft de inrichting van de 
wijkvertegenwoordiging. Dit vraagstuk wordt meegenomen in de werkgroep die 
adviseert over de inrichting van  participatie in de nieuwe Maashorstgemeente (vanaf 
1 januari 2022).

De fractie van SP merkt op dat dit betekent dat de motie van de raad niet wordt 
uitgevoerd en verzoekt de wethouder om de raad hier schriftelijk over te informeren.
Portefeuillehouder Prinssen geeft aan dat er reeds een raadsinformatienota in 
voorbereiding is en dat de raad volgens de planning in het 1e kwartaal 2020 nader 
wordt geïnformeerd.

5 Rondvraag
Er zijn geen vragen voor de rondvraag.

6 Beeldvorming over adviesnota's, opinienota's en andere stukken

6.a Presentatie en verantwoording 2019 Udenfonds
De heren Wijdeven en Klösters informeren de commissie met betrekking tot de 
evaluatie van het Udenfonds over de jaren 2018 en 2019 en de begroting van de 
coöperatie PassieGroep Udenaar de Toekomst.
De presentatie en de achterliggende informatie is in iBabs raadpleegbaar onder dit 
agendapunt.

6.b Notitie Participatie (SP) 
Bijgevoegd is de Notitie Participatie zoals ingebracht door de fractie van de SP. 
Dit stuk is bedoeld als een discussiestuk t.b.v. een eerste oordeelsvorming voor de 
fracties onderling. 
Besluit:
De voorzitter concludeert - refererend aan het verzoek van de fractie van SP in de 
door hun aangeleverde notitie - dat:
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1. de commissie in algemene zin de doelen onderschrijft die de fractie van SP 
benoemd in haar notie onder 1. a t/m f;

2. er onvoldoende draagvlak is binnen de commissie voor het overnemen van de 
vormvoorschriften die de fractie van SP benoemd in haar notitie onder 2. 1 
t/m 3;

3. op verzoek van de fractie van SP portefeuillehouder Hellegers toe zegt om de 
nota 'Participatie in Uden' daar waar mogelijk (tot aan 1 januari 2022) te 
verscherpen n.a.v. de doelen zoals deze staan geformuleerd in de notitie 
'Participatie' van de fractie van SP onder 1. a t/m f (zie toezegging iBabs ID-nr. 
260).

Toelichting
De heer F. van den Bosch spreekt namens kerngroep Demos in op dit agendapunt. 
De fractie van SP licht de notitie over participatie die zij t.b.v. van discussie hebben 
aangeleverd toe aan de commissie. Na de discussie die plaatsheeft concludeert de 
voorzitter dat over de vormgeving van participatie door verschillende  fracties 
verschillend wordt gedacht. In algemene zin onderschrijft de commissie wel de doelen 
die zijn geformuleerd.

Portefeuillehouder Hellegers geeft aan dat de notitie wellicht bezien moet worden als 
een tussennotitie met een evaluatie, want inmiddels is ook de voorbereiding gaande 
over hoe participatie in 'de nieuwe gemeente' er uit moet komen te zien. Ook de 
portefeuillehouder herkent zich in de doelen die in de notitie zijn geformuleerd, maar 
wil ook de ruimte bieden voor de discussie over burgerparticipatie in de nieuwe 
gemeente.

Toezegging ID-nr. 260: aanscherpen nota 'Participatie in Uden'
Op vraag van de fractie van SP zegt portefeuillehouder Hellegers toe om de nota 
'Participatie in Uden' daar waar mogelijk (tot aan 1 januari 2022) te verscherpen n.a.v. 
de doelen zoals deze staan geformuleerd in de notitie 'Participatie' van de fractie van 
SP. Dit zonder geweld te doen aan de discussie die nu loopt over burgerparticipatie 
t.b.v. 'de nieuwe gemeente' en de visieontwikkeling die daar over op gang komt met 
de inwoners.

7 Oordeelsvorming over adviesnota's, opinienota's en andere stukken

7.a Raadsadvies Kadernota 2021 GGD-Hart van Brabant
Een vertegenwoordiging van de GGD is deze avond aanwezig om een toelichting op 
de kadernota te geven. Het college adviseert de raad om een positieve zienswijze in te 
dienen op de Kadernota 2021GGD-Hart van Brabant.
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Besluit
Dit raadsadvies wordt als hamerstuk geagendeerd in de raadsvergadering van 5 maart 
2020. De fractie zijn unaniem akkoord met het voorliggende advies.
Toelichting
Aan de hand van een korte presentatie wordt de commissie door mevrouw E. van der 
Putten en de heer B. Maassen van GGDHvB geïnformeerd over de inhoud van de 
betreffende kadernota.
De vragen van de fracties worden in de vergadering beantwoord door 
portefeuillehouder Van Heeswijk en voormelde vertegenwoordiging van GGDHvB.

Toezegging iBabs ID-nr. 261: aanvulling zienswijze op kadernota GGD
De fractie van SP verzoekt de portefeuillehouder om de zienswijze te voorzien van een 
reacties uit de commissie op preventief ouderenbeleid én de positie van kwetsbare 
burgers. De portefeuillehouder geeft aan dat deze zienswijze vorig jaar ook is 
ingebracht en het wat dat betreft een herhaling van zetten is, ook gezien de 
informatie die GGDHvB in deze vergadering heeft verstrek, maar dat nu daar prijs op 
wordt gesteld hij deze aanvulling zal doen.

7.b Raadsadvies Herindelingsadvies gemeente Maashorst
Het college adviseert de raad het Herindelingsadvies gemeente Maashorst vast te 
stellen.
Toelichting
De vragen van de fracties worden in de vergadering beantwoord door 
portefeuillehouder Hellegers.
Op 19 maart a.s. is er een gezamenlijke commissievergadering Landerd en Uden. De 
besluitvorming over het herindelingsadvies vind plaats in de raadsvergadering van 26 
maart 2020.
Voorlopige standpunten van de fracties:

 VVD-Leefbaar Uden is positief gestemd over het voorliggende advies. Het is 
een stap verder naar de herindeling. Over de naam wordt op een later moment 
gesproken.

 CDA stelt vraagtekens bij de wijze van interpretatie van de ingediende 
zienswijzen t.o.v. het gewicht wat wordt toegekend aan de reacties die zijn 
opgehaald gedurende het Maashorstfestival. De fractie blijft kritisch op het 
proces, maar staat achter de herindeling bij voldoende steun. De fractie voelt 
een breed draagvlak voor de samenvoeg, maar wellicht wat minder draagvlak 
voor de naam.

 PvdA is uitermate tevreden over hoe het proces tot nu toe loopt en over de 
samenvoeging van de zes kernen. Als de naam een issue blijft dan is er de 
mogelijkheid om t.t.v. de verkiezingen in november 2021 de vraag over de 
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naam aan de burger voor te leggen.
 D66 kan zich vinden in het voorliggende advies en het doorlopen proces. De 

fractie wacht af wat de nieuwe raad van de naam vindt.
 De fractie van UdenPlus is integraal positief. Brengt complimenten over voor 

wat betreft de uitwerking van de stukken. De fractie zou ook graag zien dat de 
in het advies benoemde ontwikkelpunten, snel nader worden uitgewerkt.

 Gewoon Uden plaats kritische kanttekeningen bij de naam. 458 van de 650 
ingediende zienswijzen ageren tegen de naam en/of willen Uden als naam 
behouden. Voldoende bewijs dat er voor de naam geen draagvlak is. Ook ziet 
de fractie geen mogelijkheden voor een gedeelde herindeling. Zonder Schaijk 
kan er geen sprake zijn van een zinvolle fusie.

 Jong Uden is van mening dat het proces goed is doorlopen. Er is zeker geen 
sprake van een stortvloed aan negatieve zienswijzen. Of een mening is 
ingebracht via een zienswijze of via het festival, dat is de fractie om het even. 
Iedere mening telt even zwaar. De naamgeving is nog niet aan de orde, daar 
gaat de nieuwe gemeenteraad over.

 SP geeft aan dat er een helder geschreven stuk voorligt. De fractie deelt de 
mening van CDA en twijfelt of aan alle meningen voor en tegen wel het juiste 
gewicht is toegekend. Ook zijn er in principe meer zienswijze ingediend dan 
de genoemde 650. Veel zienswijze zijn nl. door meerdere personen, of door 
een vereniging, organisatie of club ingediend. Ook betreurt de fractie het dat 
op geen enkel moment in het proces aan de burger in Uden de vraag (middels 
een referendum) is voorgelegd of herindelen wenselijk is.

7.c Raadsadvies Kadernota 2021 en Jaarverslag 2018-2019 Regionaal Bureau Leerplicht 
(RBL BNO)
Het college adviseert de raad een positieve zienswijze in te dienen op de Kadernota 
2021 van het Regionaal Bureau Leerplicht.
Besluit
Dit raadsadvies wordt als hamerstuk geagendeerd in de raadsvergadering van 5 maart 
2020. De fracties zijn unaniem akkoord met het voorliggende advies.
Toelichting
De vragen van de fractie van SP worden in de vergadering beantwoord door 
portefeuillehouder Van Heeswijk.

7.d Raadsadvies Kadernota 2021 Kleinschalig Collectief Vervoer (KCV BNO)
Het college adviseert de raad een positieve zienswijze te geven op de Kadernota 2021 
van het Kleinschalig Collectief Vervoer.
Besluit
Dit raadsadvies wordt als bespreekstuk geagendeerd in de raadsvergadering van 5 
maart 2020.
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Toelichting
De vragen worden in de vergadering beantwoord door portefeuillehouder Prinssen.

Toezegging iBabs ID-nr. 262: openstaande vragen kleinschalig collectief vervoer
Wethouder Prinssen zegt toe om de volgende vragen schriftelijk te beantwoorden voor 
a.s. raadsvergadering:

1. De fractie van Jong Uden wenst nadere uitleg over de strekking van 
kanttekening nummer 4.1 in het raadsadvies. Met name de laatste zin vraagt 
om verduidelijking.

2. De fractie van CDA wenst een reactie op  het volgende. In het stuk staat dat de 
prijzen voor de klanten zijn bevroren. Echter, er bereiken ons berichten dat de 
prijs wel degelijk is verhoogd. Graag een verklaring met betrekking tot de 
stand van zaken.

7.e Raadsadvies Beleidskader 2021 Veiligheidsregio Brabant-Noord (VRBN)
Het college adviseert de raad een positieve zienswijze in te dienen op de kadernota 
2021 van de Veiligheidsregio Brabant-Noord.
Besluit
Dit raadsadvies wordt als hamerstuk geagendeerd in de raadsvergadering van 5 maart 
2020. De fracties zijn unaniem akkoord met het voorliggende advies.

8 Controle: vragen stellen over informatienota's, beantwoording schriftelijke vragen en 
andere stukken

8.a Informatie aan de raad Voornemen beëindigen subsidierelatie met VVV NOB
Op verzoek van de fractie van de SP is deze informatienota geagendeerd voor 
behandeling in de commissie.
Toelichting
Gelijktijdig behandeld met agendapunt 8.b. Zie agendapunt 8.b

8.b Informatie aan de raad Definitief beëindigen subsidierelatie met VVV NOB
Op verzoek van de fractie van de SP is deze informatienota geagendeerd voor 
behandeling in de commissie.
Toelichting
De vragen van de fractie worden in de vergadering beantwoord door 
portefeuillehouder Van Heeswijk.

8.c Informatie aan de raad Netwerk van algemene voorzieningen en het sociaal domein 
(deelproject Melle)
Op verzoek van de fractie van de SP is deze informatienota geagendeerd voor 
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behandeling in de commissie.
Toelichting
De vragen worden in de vergadering beantwoord door wethouder Prinssen. De fractie 
van SP geeft het dringend advies aan de portefeuillehouder om een rechtstreeks 
verbinding te realiseren tussen stuurgroep en bewoners.

9 Sluiting
De voorzitter sluit de vergadering om 23.00 uur.


